
(WROCŁAW) - Wybór 
mnie na reżysera spekta
klu, to był świetny po
mysł Skromność byłaby 
w tym momencie kokiete
rią - śmieje się Bohdan 
Łazuka, reżyser rewii „Bę
dzie lepiej".

- Wystar-

K
czy wyje
chać z War
szawy, żeby 
się przeko
nać, jakich 
mamy świet- 
FOT HANNA nych arty-

„ ŻURAWSKA StÓW w in-
Bohdan nych mia-

Łazuka stach.
Zespól 

wrocławskiej operetki przy
gotowuje obecnie dwie pre
miery - „Ptasznika z Tyro
lu" i rewię „Będzie lepiej". 
Skąd pomysł, żeby zrobić 
rewię? Zawsze chciałem 
stworzyć zespół uniwersal
ny, który jest w stanie za
jąć się nie tylko klasyką - 
mówi Marek Rostecki, dy
rektor naczelny i artystycz
ny wrocławskiej Operetki - 
To młodzi, bardzo utalento
wani artyści Taki spektakl 
jak rewia, wymaga od ar
tystów wszechstronności i 
ogromnego nakładu pracy. 
W programie są przeboje 
filmowe i kabaretowe lat 
międzywojennych.

Aranżacją i kierownic
twem muzycznym zajął się 
Zbigniew Małkowicz.

- Spektakl jest podzielony 
na dwie części - piosenki 
zagraniczne i przeboje pol
skie. Nasze podobają mi się 
nawet bardziej. To po pro
stu piękne, niezapomniane 
melodie - na przykład 
„Tango Milonga", czy „Mi
łość ci wszystko wybaczy" - 
mówi Zbigniew Małkowicz.

Choreografię opracował 
Henryk Rutkowski.

- Uważam, że to będzie 
jedno z ciekawszych przed
stawień rewiowych. To trud
na działka Rewia może zde
maskować artystów. Ujaw
nić ich braki Tym razem 
tak nie będzie. To wspania
ły i bardzo zdyscyplinowany 
zespól Chętny do pracy. Cza
sem tylko przeszkadzało mi 
to, że nie wszyscy byli cały 
czas do mojej dyspozycji Ale 
tak jest, jak realizuje się kil
ka rzeczy naraz To tylko 
jedna moja uwaga Współ
pracowało z się jednak bardzo 
dobrze - stwierdza Bohdan 
Łazuka

- Chcemy, żeby rewia we
szła na stałe do repertuaru 
Teatru Muzycznego. Wiemy 
już, że zainteresowała się na
kręceniem spektaklu telewi
zja' - mówi Marek Rostecki
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